


Styret vil styrke arbeidet med å få flere medlemmer til foreningen. Økt 
medlemstall er viktig for å sikre finansieringen av foreningens aktiviteter, 
spesielt skiløyper.

Styret har i i 2022 arbeidet med disse sakene: 

OPPGAVE /AKTIVITET Forklaring Status/ Løsning
Skiløype 1
Rundløype fra P-plass 
Grunntjønn nord -via 
Gaulsvatna til 
Tråenvasslia. Forbindelser 
til Slettefjell og Tuftnevann 
m.m.

Kjøres med skuter av Oddvar 
Tonby.

Tilfredstillende utført.

Fint med jevnlige oppdateringer!

Skilø  ype 2  
Øgnevassløypa

Arbeidet ble utført 
tilfredsstillende. 
Varslet om at han ikke kunne 
kjøre Øgnevassløypa neste sesong 
(22/23)

Umerket skil  ø  ype rundt   
Gudbrandseterfjellet, også 
kalt Engen-løypa eller 
solrunden. For å vise vei, 
er det hengt opp røde 
rektangulære brikker

Uoffisiell trase der start og 
stopp utgår fra skuterkjørt øvre 
løype.
Det er ofte skispor å  følge.
Det er hengt opp røde brikker 
som viser vei.

En del brikker er tatt av vinden! 

Delvis fornyet denne vinteren v/ 
styret.

Søknad om tilskudd fra 
Sigdal Kommune

Søkte om 25000.- for 
vintersesongen 22/23.

Innvilget 10.000.-

Merket sti Grunntjønn 
rundt

Rutinemessig vedlikehold. Ny gangbro  fra høst -21 ved det 
verste utraste stedet hjelper godt. 
Oppfrisking av merking og 
generell rydding av tilvekst utført.
Sti rundt det andre vanskelige 
raset lenger syd er merket 
bedre ,bla. med enkle 
retningsskilt.

Merket sti fra Tråenvasslia 
over Gaulen til Slettefjell

Ny , merket rute fra 2021. Godt mottatt! 
Organisert vedlikehold ikke 
nødvendig foreløpig. 

Merket sti fra Grunntjønn 
nord, opp til Steinsfjellet - 
videre til Minneskleivsetra

Stormen senhøstes i 2021 med 
mye trefall over stien opp 
utløste massiv dugnadsinnsats. 

Er i bra stand, mindre 
forbedringer. 



OPPGAVE /AKTIVITET Forklaring Status/ Løsning
Samarbeid med Rollag sti- 
og løypelag

Forvaltningsstyret ser gjerne at 
det blir mer samarbeide med 
både stier og løyper.

Det har vært kontakt mellom 
foreningenes ledere flere ganger, 
uten at det sålangt er kommet  
konkret tiltak ut av det. 

Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning
Opphopning av kvist og 
kvast badekulp Grunntjønn 
nord

Flere påpekte dette i perioden 
med veldig lav vannstand i som
mer.

Styret har kontaktet Horga 
Kraftverk, som vil se på det til 
våren. 

VIPPS-skilt ved løypestart
punkter

Disse skiltene oppfordrer til å 
bidra til løypekjøring. 

Innbetalt: se regnskap
Skilt fornyes  jevnlig., blåser 
bort.

Kart Etterhvert mye digitale kartløs
ninger tilgjengelig.

Papirkart: 
Trillemarke/Rollagsfjell no. 
2824  varenr. 2015 

Informasjonsbrosjyre Ligger i plexiglassboks ved 
vedboden.

Fylles på av Styret jevnlig.

Fiskeforeningen Innført rabattordning for med
lemmer i hytteforeningen i 
2021.

Fungerer tilfredstillende
Flott arrangement påsken -2022, 
se under

Veistyret Drifter Grytelvveien gjennom 
hele året.

Styret opplever at hytteeiere er 
fornøyd , både med vedlikehold 
og brøyting. 
Flott med hyppige oppdateringer 
på Facebook.

Facebook Stadig stigende antall følgere. 
Pr. 25.3.23 er det 546 følgere

Det er misforhold mellom antall 
medlemmer og følgere på 
Facebook- styret  jobber med sa
ken.

FELLESARRANGE-
MENTER:

Sopptur Vanligvis medio september Ikke arrangert iår pga. at det var 
lite sopp og vi manglet sopp
sakkyndig.

Isfiskekonkuranse Påske-
aften-22

Familiearrangement Stor suksess, nydelig vær. Lite 
fisk, alle fikk premie.

 DUGNADER:

Beising av sittegruppe 
Grunntjenn Nord

Vedlikehold Hyttefolk ved Grunntjønn nord 
tok jobben.



Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning
Stier/løyper Rydding og re-merking Grunntjønn rundt v/ Styret.

Gudbrandseter-rundt-løype v/ 
styret ( enkel merking med røde 
brikker i trær).


